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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Direktionen Kunskapsförbundet Väst Sammanträdesdatum 
 2025-03-25 

 
§ 14 Diarienummer KFV 2025/1 

Ordföranden har ordet  

Sammanfattning 
Ägarsamråd ägde rum den 28 februari och var ett positivt möte. Något nytt 
ägarråd är inte inplanerat, men det jobbas vidare med att involvera förbundet 
tidigare i budgetprocessen. 

Fler väljer yrkesprogram på gymnasiet vilket medför ökade kostnader. Pengen 
per elev från medlemskommunerna är dock densamma oavsett yrkes- eller 
traditionellt studieförberedande program. 

Upplägget av Kvalitetsstämman var mycket bra, med både interna och externa 
gäster samt tidigare elever. 

Direktionens beslut 
Direktionen noterar informationen. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Direktionen Kunskapsförbundet Väst Sammanträdesdatum 
 2025-03-25 

 
§ 15 Diarienummer KFV 2025/6 

Backspegeln  

Sammanfattning 
Eventuella frågor från föregående sammanträde. 

Direktionens beslut 
Direktionen noterar att inga frågor fanns från föregående sammanträde. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Direktionen Kunskapsförbundet Väst Sammanträdesdatum 
 2025-03-25 

 
§ 16 Diarienummer KFV 2023/30 

Budget 2024: årsredovisning 2024 Kunskapsförbundet Väst  

Sammanfattning 
Förbundskontoret har upprättat en årsredovisning per den 31 december 2024. 
Rapporten innehåller en förvaltningsberättelse, ekonomisk redovisning, 
driftsredovisning och investeringsredovisning. 

Det övergripande målet för Kunskapsförbundet, så som det anges i 
kommunallagen, är att uppnå god ekonomisk hushållning och det definieras i 
förbundet utifrån tre verksamhetsmål och två finansiella mål. Totalt har 19 av 25 
mätbara mål förbättrats eller varit oförändrade. Den sammanvägda 
bedömningen blir att Kunskapsförbundet under 2024 haft en god ekonomisk 
hushållning. 

Verksamheterna redovisar ett underskott på 3 214 tkr vilket motsvarar 0,4 % av 
intäkterna. I början av året befarades ett stort underskott men det har succesivt 
förbättrats under året. Flera poster har förändrats jämfört med vad som 
budgeterats. Alla verksamheter har också arbetat med återhållsamhet och 
försökt minska kostnaderna. 

Kommunallagens balanskrav innebär att intäkterna ska överstiga kostnaderna 
varje år. Enligt balanskravsutredningen 2024 redovisades ett underskott på 3 214 
tkr och därmed är inte balanskravet uppfyllt. Den höga inflationen under 2023 
har påverkat pensionskostnaderna och pensionsskulden 2024. 
Kunskapsförbundet vill åberopa synnerliga skäl eftersom kostnadsökningen för 
pensioner är tillfällig och den har dessutom varit svår att förutse. 
Kunskapsförbundet har en god ekonomisk ställning och förbundet har ett eget 
kapital som kan täcka underskottet. 

Anton Nilsson, Caroline Ekström och David Stockenberg presenterade 
verksamheternas resultat. 

Björn Hulthén och Rebecka Rask från E&Y deltog via länk och presenterade 
granskningen av förbundets årsredovisning. 

Direktionens beslut 
Direktionen föreslår att kommunfullmäktige i Trollhättans Stad och Vänersborgs 
kommun beslutar att Kunskapsförbundets egna kapital inte behöver återställas 
på grund av synnerliga skäl.  

Direktionen fastställer Årsredovisningen för Kunskapsförbundet Väst 2024 och 
överlämnar densamma till kommunfullmäktige i Vänersborgs kommun och 
Trollhättans Stad. 

Beslutet skickas till 

Vänersborgs kommun 
Trollhättan stad 

revisorer 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Direktionen Kunskapsförbundet Väst Sammanträdesdatum 
 2025-03-25 

 
§ 17 Diarienummer KFV 2024/43 

Återrapportering granskning av den ekonomiska interna kontrollen 
2024  

Sammanfattning 
Följande granskningsområden beslutades för år 2024: 

Tilläggsbelopp: Kunskapsförbundet betalar varje år betydande summor för 
tilläggsbelopp till friskolor och andra kommuner för elever som anses ha behov 
av extra stöd. Beloppen som betalas ut varierar mellan åren beroende på behov 
men har ökat något under det senaste året.  

Följsamhet dokumenthanteringsplan: Kunskapsförbundet introducerade en ny 
dokumenthanteringsplan i juni 2022. En ordentlig genomlysning gjordes och 
dokumenthanteringsplanen moderniserades också genom övergång från 
allmänna arkivschemat till en processorienterad plan. Efter detta har 
information om dokumenthanteringsplanen och dess tillämpningar gått ut i 
verksamheterna. Nu när en tid har gått behöver förbundet kontrollera om den 
nya dokumenthanteringsplanen efterlevs.  

Gymnasieantagning Fyrbodal: Kunskapsförbundets antagning till gymnasiet sker 
externt via Antagning Fyrbodal. Kunskapsförbundet står som ansvarig om det 
skulle visa sig att antagningsprocessen på något sätt gått felaktigt till. 
Kunskapsförbundet kommer därför att granska Antagning Fyrbodals 
antagningsprocesser och interna kontroll för att säkerställa att den är tillräcklig.  

 

 

Direktionens beslut 
Direktionen godkänner upprättad rapport över granskning av den ekonomiska 
interna kontrollen 2024. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Direktionen Kunskapsförbundet Väst Sammanträdesdatum 
 2025-03-25 

 
§ 18 Diarienummer KFV 2025/23 

Patientsäkerhetsberättelse 2024  

Sammanfattning 
Enligt patientsäkerhetslagen (2010:659, 3 kap 11§) ska vårdgivare som bedriver 
hälso- och sjukvård årligen upprätta en patientsäkerhetsberättelse före den 1 
mars. Inom Kunskapsförbundet Väst är direktionen vårdgivare för elevhälsans 
medicinska enhet (EMI) och ansvarar för att det upprättas en 
patientsäkerhetsberättelse.  

Jessica Niklasson kom till dagens sammanträde för att svara på eventuella frågor 
i patientsäkerhetsberättelen. 

Direktionens beslut 
Direktionen noterar informationen. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Direktionen Kunskapsförbundet Väst Sammanträdesdatum 
 2025-03-25 

 
§ 19 Diarienummer KFV 2025/19 

Nationell jämförelse av kunskapsresultat 2023/2024  

Sammanfattning 
En presentation av Kunskapsförbundets elevers resultat läsåret 2023/2024 i 
jämförelse med riket, Uddevalla gymnasieskola samt friskolor i Trollhättan och 
Vänersborg. 

Genomsnittlig betygspoäng och examensandelar har sjunkit något inom 
Kunskapsförbundets skolor jämfört med föregående jämförelse. 
Överensstämmelsen mellan slutbetyg och nationella prov överensstämmer. 

För vuxenutbildningen redovisades antalet godkända kurser på grundläggande 
och gymnasial nivå samt genomströmning sfi. 

Direktionens beslut 
Direktionen noterar informationen. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Direktionen Kunskapsförbundet Väst Sammanträdesdatum 
 2025-03-25 

 
§ 20 Diarienummer KFV 2025/4 

Meddelanden  

Sammanfattning 
Meddelanden för perioden 2025-02-18-2025-03-18 förelåg. 

 

Direktionens beslut 
Direktionen noterar informationen. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Direktionen Kunskapsförbundet Väst Sammanträdesdatum 
 2025-03-25 

 
§ 21 Diarienummer KFV 2025/5 

Delegationsbeslut  

Sammanfattning 
Delegationsbeslut för perioden 2025-02-18-2025-03-18 redovisades enligt 
bilaga. 

Direktionens beslut 
Direktionen noterar redovisade delegationsbeslut för perioden 2025-02-18-
2025-03-18. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Direktionen Kunskapsförbundet Väst Sammanträdesdatum 
 2025-03-25 

 
§ 22 Diarienummer KFV 2025/3 

Förbundsdirektören informerar  

Sammanfattning 
Förbundsdirektören besökte UF-mässan den 13 mars. 

De digitala nationella proven stoppades av Skolverket efter ett haveri. Mycket tid 
gick åt till att få fram papperskopior och Skolverket hjälpte också till med utskick. 

Teknikcollege ordnar Code Summercamp med bl a programmering. 

Förslagen i den s k skolsäkerhetsutredningen,  Skolor mot brott, vars syfte är att 
öka säkerheten och tryggheten i skolorna, föreslås träda i kraft 1 juli 2025. Detta 
kommer att medföra ökade kostnader.  

Förbundsdirektören avslutade med att be de politiker som var närvarande på 
Kvalitetsstämman att göra en mindre utvärdering efter sammanträdets slut. 

Direktionens beslut 
Direktionen noterar informationen. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Direktionen Kunskapsförbundet Väst Sammanträdesdatum 
 2025-03-25 

 
§ 23 Diarienummer KFV 2023/29 

Ombyggnation på Birger Sjöberggymnasiet inför etablering av 
estetiskt centrum  

Sammanfattning 
Direktionen beslutade 2024-05-21, § 37, beslut om att bilda ett estetiskt 
centrum på Birger Sjöberggymnasiet från och med höstterminen 2025. 
Anledningen till beslutet var att söktrycket till programmet har varit svagt. 
Programmet har varit uppdelat på två skolor, Birger Sjöberggymnasiet och 
Magnus Åbergsgymnasiet. Under två års tid har inriktningen musik på Magnus 
Åbergsgymnasiet inte kunnat starta på grund av för få sökande.  

Genom att samla allt på samma plats tror man att attraktiviteten ökar samtidigt 
som det blir mer effektivt. Efter direktionens beslut har en 
tjänstemannautredning gjort angående var på skolan det skulle vara lämpligt att 
iordningställa lokaler för ett estetiskt centrum. 

På Birger Sjöberggymnasiet finns befintliga lokaler specialanpassade för 
inriktingen bild. Kostnaden för att bygga upp nya bildsalar är hög och därför 
föreslås att estetiskt centrum placeras intill bildsalarna. Detta kräver dock en 
ombyggnation. Kostnaden beräknas till tre miljoner kronor, men är en 
schablonberäkning som ska ses som ett riktmärke. Den uppskattade kostnaden 
för ombyggnationen har tagits fram av Fastighet och service i Vänersborgs 
kommun. Kunskapsförbundet Väst är hyresgäster och ej ägare till fastigheten. 

Kunskapsförbundet Väst önskar att Vänersborgs kommun står för investeringen 
och att investeringskostnaden för verksamhetsanpassningen läggs som ett 
hyrestillägg för förbundet.  

 

Direktionens beslut 
Direktionen ställer sig bakom en ombyggnation på Birger Sjöberggymnasiet inför 
etablering av estetiskt centrum hösten 2025. 

Direktionen beslutar också att tillställa Vänersborgs kommun frågan om 
investeringskostnaden för ombyggnad av lokalerna för estetiskt centrum på 
Birger Sjöberggymnasiet. 

Paragrafen förklarades omedelbart justerad. 

Beslutet skickas till 
Vänersborgs kommun 
Samhällsbyggnadsförvaltningen Vänersborgs kommun 
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